
 

 

 

 

Referat af 
Generalforsamling 2023/24 
(Onsdag d. 15. maj 2024, UC Syd hallen kl. 19:00) 
 

 

1) Valg af dirigent og referent. 

Hans Siig vælges til dirigent af mødet, Nadja Baungaard vælges som referent. 

 

2) Formandsberetning 

Formand, Mike Rooke Jensen beretter om følgende: 

- En rigtig god sæson, hvor der igen har været stor interesse og tilstrømning til 

klubbens forskellige hold – i alt 140 medlemmer. 

- God stemning til træninger på alle årgange i løbet af hele sæsonen. 

- Mange kampe og gode resultater for alle klubbens turnerings- og GP-hold. 

- Afvikling af Esbjerg Turnering og venskabskampe for U11/13/U15 i samarbejde 

med Hjerting Basket. 

- Det bemærkes, at flere forældre har støttet op om klubben og tilbyder deres 

hjælp til kampe, arrangementer o.l.  

- Første sæson uden afvikling af klubbens seniorstævne, Esbjerg Cup. 

- Alt i alt en rigtig god sæson, som har været præget af stor interesse, mange kamp 

på tværs af årgangene og iver for at spille basketball. 

 

3) Fremlæggelse af regnskab for det forløbende år til godkendelse. 

Det reviderede regnskab for sæson 2023/2024 fremlægges, få poster gennemgås og 

regnskabet godkendes uden anmærkninger af de fremmødte medlemmer. 

- Det noteres, at indtægter har en lille stigning bl.a. grundet kontingentstigning, 

tilskud og udlodninger, smat indtjening fra Esbjerg Cup i sidste sæson. 

- Det noteres, at udgifter til materialer indbefatter nye spillesæt til alle holdene til 

25.000 kr. 

 

 



4) Fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen foreslår ændring i nuværende kontingentsatser. 
 

- Der foreslås en kontingentstigning på tværs af alle klubbens hold, hvilket skal være 

med til at fremtidssikre klubben mod den generelle stigning i udgifter, samt evt. 

manglende indtjening af afholdelse af Esbjerg Cup. 

- De forslået kontingentsatser udspringer sig bl.a. af en sammenligning af 

kontingentsatser med andre sportsklubben i Esbjerg Kommune, forventet stigning i 

udgifter til DBBF, halleje og gennerale gebyr mv. 

- De fremlagte kontingentsatser for sæson 2023/2024 godkendes af 

generalforsamlings fremmødte stemmeberettet medlemmer. 

 

- Kontingentsats for kommende sæson 2023/2024, fastsættes til følgende takster: 

• U9 -> 1000kr. 

• U11 -> 1000kr. 

• U13 -> 1500kr. 

• U15 -> 1500kr. 

• U17 -> 1700kr. 

U19 -> 1800kr. 

• Senior -> 8700kr. 

• Motion/Oldboys -> 1000kr. 

 

5) Behandling af evt. indkomne forslag. 

(Ingen indkomne forslag er modtaget i løbet af denne sæson) 

 

6) Valg af formand. 

 Mike Rooke Jensen (villig til genvalg, dog på sidste sæson)  

- Det noteres, at der ikke var nogle personer, der ville stille op til 

formandsposten - derfor genvælges Mike Rooke Jensen til kommende sæson. 

 

7) Valg af øvrig bestyrelse, 4 medlemmer. 

Jakob Grutt Hansen, kasserer (ikke villig til genvalg, grundet flytning) 

 Julie Rasmussen (villig til genvalg, dog på sidste sæson) 

 Nadja Baungaard Jensen (ikke villig til genvalg) 

 Mike Salcedo (villig til genvalg) 

• Gitte Louise Lund (forælder til to medlemmer i klubben) vælges ind i 

bestyrelsen. Det noteres, at hun gerne vil påtage sig kasserer-rollen. 

• Lars Finn Jensen (forælder til medlem) vælges ind i bestyrelsen, som menigt 

medlem. 

 

De fire bestyrelsesmedlemmer former sig som følgende til sæson 2024/25: 



Mike Salcedo (næstformand) 

Gitte Louise Lund (kasserer) 

 Julie Rasmussen (turneringsleder) 

 Lars Finn Jensen 

 

8) Valg af suppleant. 

 Randi Høxbo og Ayse Nielsen vælges som suppleanter til Bestyrelsen.  

 

9) Valg af to revisorer og revisorsuppleant. 

 Tenna Frisdahl Bay og Hans Siig Nielsen genvælges. 

 

10) Valg af event- og stævneudvalg. 

• Stævneudvalget (Esbjerg Cup) holdes i bero, indtil der kan findes en gruppe af 

min. 5 personer, der ønsket af løfte opgaverne til afholdelse af et nyt Esbjerg 

Cup. 

• Eventudvalg: En idé fra en forælder er, at man kan invitere forældrene med 

til den første træning, hvor man kan oprette et ”forældreråd” til hvert hold. 

Forældrerådene for hvert hold kan hjælpe med at lave en kørselsliste, snacks-

liste og eventuelle events for det enkelte hold i løbet af sæsonen.  

• Der vil derfor blive et eventudvalg for de hold, hvor forældrene 

møder op.  

   

11) Eventuelt 

• Ønske fra forældre til medlem: Klubmodul skal bruges mere, så forældrene 

får direkte besked på mail og ikke kun får oplysninger gennem Facebook. 

• Det noteres, at Formanden mener, at det er forældrenes opgave at 

aktivt søge informationer på klubbens individuelle Facebook-

grupper. 

• Der bliver spurgt til trænersituationen næste sæson.  

• Formanden fortæller, om de aftaler der er lavet med kommende 

trænere, og hvilke overvejelser, der er gjort, ift. de hold som ikke er 

trænerbesat endnu. Som udgangspunkt, ser det allerede fornuftigt 

ud med trænere til kommende sæson. 

 

 

/Bestyrelsen 


